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2007. 11. 22-én 15:00-órai kezdettel megtartott nyílt üléséről

Készült:  A  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és 
Közbiztonsági  Bizottsága  2007.  11.  22-én  15:00-órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal 
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Jelen vannak: Szalai  Gábor elnök, Dzsupin Imréné,  Vikartóczky József, Nagy Sándor, Dr. 
Pácziné Félix Anna, Füzesi Péterné bizottsági tagok

Igazoltan távol van: Kiss Dénes László

Tanácskozási joggal vesz részt: Vargáné Vass Éva jegyző
Meghívott: Juhász Sándor polgármester

Szalai  Gábor  elnök:  a  bizottság  elnöke  köszönti  a  megjelenteket  és  megállapítja,  hogy a 
bizottság határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több mint a fele jelen van.
A  bizottság  elnöke  a  jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  a 
jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Vikartóczky Józsefet.

A  bizottság  a  jegyzőkönyvvezető  illetve  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  személyére  tett 
javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja.

A nyílt ülésen négy napirendi javaslat van, az első napirendi pont a helyi körzeti megbízott 
tájékoztatója,  a második napirendi pont a Szociális  és Közbiztonsági Bizottság 2008. évre 
vonatkozó költségvetési előirányzata, a harmadik napirendi pont Szociális és Közbiztonsági 
Bizottság 2008. évi ülésterve és rendezvénytervre vonatkozó javaslata, a negyedik napi rendi 
pont  pedig,  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testület  Kt.  rendelettervezete  a 
személyes  gondoskodást  nyújtó  ellátásokról,  azok  igénybe  vételéről,  valamint  a  fizetendő 
térítési díjakról. Kéri, hogy a napirendre tett javaslatot a bizottság fogadja el.

A Szociális  és Közbiztonsági Bizottság 6 igen szavazattal  a napirendre tett  javaslatot 
elfogadja.

1. napirendi pont: A helyi körzeti megbízott tájékoztatója

Szalai Gábor elnök: felkéri Pozbai Tibor rendőr főtörzszászlós helyi körzeti megbízottat, hogy 
tartsa meg tájékoztatóját.

Poszbai Tibor rendőrfőtörzszászlós elmondja, hogy a közelmúltban volt Monorierdő közrend-
közbiztonsági  beszámolója,  így  most  részletes  statisztikai  adatokat  nem  mond.  2007-ben 
tovább nőtt  a lakosság biztonságérzete,  köszönhetően a folyamatos  közterületi  jelenlétnek, 
amit az aktív, szabadidejükből időt áldozó polgárőrőkkel lehet fenntartani. Az előző évekhez 
képest- a közvéleményt leginkább foglalkoztató lakásbetörések szinte teljesen megszüntek a 
településen.  Kisebb  lopások  tekintetében  alig  mutatkozik  csökkenés,  bár  sok  esetben  az 
állampolgár is tehet róla, hogy áldozattá válik. Ezek a cselekmények általában a gyérebben 



lakott  hétvégi  házas  területen  fordulnak  elő,  ahova  a  tulajdonosok  ritkábban  járnak  ki. 
Szolgálatai  során látja  a  lezáratlan  kerékpárokat,  nyitott  gépkocsikat.  Pár  hete  egy nyitott 
autóból vették ki az ővtáskát, valamint a nyitott kertkapuk is csalogatják a bűnözőket. Sok 
helyen a közvilágítás sem megfelelően kiépített, itt felhívja a figyelmet, hogy ennek pótlását 
lehetőség  szerint  minél  hamarabb  kellene  végrehajtani.  Sok  a  probléma  a  szorakozás 
hiányában  utcán  lődörgő  14-18  éves  fiatalokkal,  akik  sok  esetben  éjfél  körül  zavarják 
hangoskodásukkal a pihenni vágyokat. Az ilyen fiatalokat általában hazaküldi, vagy rendre 
inti. Az idegen fiatalokat igazoltatja, ellenőrzi, hogy nem körözik-e őket, majd visszatérően 
ellenőrzi a  park és az Autós Csárda környékét, ahol általában felbukkannak.  A települést 
átszelő 4. számú főút óriási forgalma potenciális balasetforrás. Megelőzés céljából ellenőrzést 
szokott  szervezni  kollégáival  és  a  polgárőrökkel.  Ez azonban kevés,  csak ideig-óráig  van 
visszatartó ereje. Megoldás lehetne, ha a kapitányságról gyakrabban volna sebességmérő és 
közlekedési  kolléga.  Főképpen  a  vasútállomás  környéki  szakaszon,  ahol   sokszor  még  a 
kijelölt  gyalogátkelőhelynél működő jelzőlámpát sem tartják tiszteletben,  veszélyeztetve az 
átkelőket. Kéri a település vezetőit, hogy szorgalmazzák a rendőrkapitányság felé, a gyakori 
közlekedési  rendőri  jelenlétet,  a  sebességmérő  eszköz  alkalmazását.  A  baleset  megelőzés 
megoldását  a  sűrűbb  sebességmérésben  látja.  A  polgárőrség  szolgálatát  vezényli,  ennek 
megfelelően  folyamatos  a  közterületen  a  jelenlét.  Ebben  az  évben  mindössze  öt-hat  este 
maradt ki, az összes többin folyamatos volt a szolgálat. Sajnos a polgárőrség anyagi és emberi 
kapacitása még nem elegendő arra, hogy a szolgálati időt kitolják, akár kora délutánra. Ezúton 
mond köszönetet, annak aki támogatta a polgárőrséget. A polgárőrök által használt gépkocsi 
is egyre rosszabb állapotban van, 250.000 km van benne és tizenhárom éves. A polgárőrség 
vezetősége  jelenleg  is  keresi  a  forrásokat  ahhoz,  hogy a  gépkocsit  egy fiatalabb,  erősebb 
autóra cseréljék le. Felkéri a jelenlévőket, hogy amennyiben a gépkocsi cseréhez szükséges 
anyagi forrásról tudnak, azt szíveskedjenek a polgármester úrral, a bizottsági elnök úrral vagy 
vele  közölni.  Jelenleg  a  polgárőrség  gépkocsija  olyan  állapotban  van,  hogy  napi  szinten 
javítani kell. Több alkalommal a polgárőrséggel közösen láttak el rendezvénybiztosítást, példa 
volt erre a motoros találkozó a kempingben, vagy a Márton napi felvonulás az iskolában és a 
visszajelzések szerint jól látták el ezeket a feladatokat. Sajnos még mindig akad, aki kritizálja 
a  munkájukat  a háttérből,  az  egyenességet  és a  szembtől-  szembe helyezkedést  mellőzve. 
Ezúton felhívja a figyelmét mindenkinek, ő nyitott a párbeszédre. Összefoglalva, megítélése 
szerint a helyi vezetéssel jó és folyamatos kapcsolatot tart fenn.  Telefonon vagy személyesen 
is sokan keresik fel problémáikkal, melyeket általában még szabadidejében is megold, vagy 
tanácsot ad. Köszöni a figyelmet és várja a kérdéseket, javaslatokat.

Szalai Gábor elnök felkéri a bizottság tagjait, hogy tegyék meg észrevételeiket.

Borbás  Elvíra  képviselő:  köszöni  a  Márton  napi  biztosítást,  ezzel  kapcsolatban  pozitív 
visszhangokat hallott a faluban. Nem csak a Márton napi biztosítást szeretné megköszönni, 
hanem azt is, hogy Poszbai Tibor úr az iskolában is jelen van és gyakran elbeszélget a renitens 
tanulókkal.  Kéri továbbra is a segítségét .  A harmadik dolog, amit szeretne megköszönni, 
hogy a közelmúltban volt egy koncert, ahol két szervezet látta el a biztosítást, a nemzetőrség 
és a polgárőrség. Nagyon jól működött és ezúton köszöni meg mindkét szervezet munkáját és 
reméli a jövőben is számítani lehet a segítségükre.

Juhász  Sándor  polgármester:  jelenleg   már  van  egy  sebességmérő  berendezés,  amit  nem 
sikerült elhelyezni a jelzőlámpához, mert zavaró körülményeket idéz elő ezért kicsit távolabb 
a Nefelejcs utca környékén lesz elhelyezve, és úgy néz ki, hogy ez már a jövő héten működni 
is  fog.  Remélhetőleg  valamennyire  lefogja  csökkenteni  a  gyalog  átkelőhely  környékén  az 



autók sebességét, azért lett ott elhelyezve, hogy a gyalogátkelő helyig az autók ne tudjanak 
úgy felgyorsulni.

Szalai Gábor elnök: egyéb észrevételek hiányában javasolja a 2. napirendi pont tárgyalását.

2. napirendi  pont:  A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  2008.  évre  vonatkozó 
költségvetési előirányzata.

Szalai  Gábor  elnök: elmondja,  hogy  2008.  évre  vonatkozó  költségvetési  előirányzatról 
mindenki megkapta az anyagot, a pénzügyi bizottság ülésén elhangzott, hogy hiány van az 
önkormányzatnál, az előirányzat minimálisan lett emelve. Ha van javaslat, akkor tegyék meg 
a tagok. Annyit szeretne hozzáfűzni, hogy amennyiben a pénzügyi bizottság úgy látja, hogy 
az előirányzatból lehet csökkenteni, ő mint bizottsági elnök egyetért vele.

Vargáné Vass Éva jegyző: elmondja, hogy az év első kilenc hónapjának tapasztalata alapján 
ez minimálisan lett megállapítva. A pénzügyi bizottság tárgyalta kedden a költségvetés 2007. 
évi koncepcióját és a szociális kiadások tekintetében nem tervez csökkentést.

Dzsupin Imréné bizottsági tag: mit takar a közlekedési támogatás?

Vargáné  Vass  Éva  jegyző elmondja,  hogy  ez  egy  központi  költségvetés  által  biztosított 
támogatási  forma,  amely  a  súlyos  mozgáskorlátozott  személynek  nyújt  gépkocsi 
üzemeltetéséhez  hozzájárulást.  Ezt  100%-ban visszaigényeljük  és  minden  év  április  30-ig 
lehet beadni a kérelmeket. Amennyiben a súlyos mozgáskorlátozottság tényét megállapítja az 
orvos és az a  jogszabályban előírt  jövedelmi  feltételekkel  rendelkezik a kérelmező,  akkor 
jogosult a támogatásra.

Szalai Gábor elnök: a Szociális és Közbiztonsági Bizottság javasolja a képviselőtestületnek a 
Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  2008.  évre  vonatkozó  költségvetési  előirányzatának 
elfogadását.

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
 Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 

44/2007. (XI. 22.) SZKB

Határozata

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2008. évre vonatkozó költségvetési 
előirányzatának elfogadásáról

A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  javasolja  a  képviselő-testületnek  a  Szociális  és 
Közbiztonsági Bizottság 2008. évre vonatkozó költségvetési előirányzatának elfogadását.

Határidő: 2008. évi költségvetési rendelet tervezet
Felelős:biz. elnöke, jegyző



3. napirendi  pont:  A  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  2008.  évi  ülésterve  és 
rendezvénytervre való javaslata

Szalai Gábor elnök: elmondja, hogy a napirendi ponthoz az előterjesztést kiosztotta és kéri a 
bizottság  tagjait,  hogy  tegyenek  javaslatot.  Pozbai  Úr  által  említett  közvilágítási  hiány 
felmérése ügyében úgy gondolja, hogy valamikor a képviselőtársakkal együtt  tenni kellene 
egy esti körutat. A januári napi rendi ponthoz hozzáteszi, hogy látott olyan útkereszteződést 
Monorierdőn, ahol akár öt lámpa is van. A Kövállal vagy DÉMÁSSZAL lehetne tárgyalni a 
lámpák leszereléséről. Így nem kell lámpákat venni a sötét utcákba.

Juhász Sándor polgármester: már megpróbálta az önkormányzat ezt a kérdést a DÉMÁSZRA 
ráterhelni,  mivel  közterületen  helyezkedik  el  a  villanyoszlop  és  a  telefonoszlop  is,  de  a 
szerződésben benne van, hogy ezt a költséget a DÉMÁSZ a közvilágítás fejlesztésére fordítja. 
Tehát fel kell mérni a közvilágítás hiányát mindenképpen, hogy tudjuk tájékoztatni erről a 
DÉMÁSZT.

Szalai Gábor elnök: ez az önkormányzatnak nem kerülne annyira sok pénzébe, ha a DÉMÁSZ 
adna  három-négy  lámpát,  néhányat  pedig  leszerelne  és  áttenne  olyan  helyre,  ahol  a 
közvilágítás ki van építve, akkor meg lenne oldva a közvilágítás hiánya. Jelenleg egy ilyen 
lámpa negyven-ötvenezer forint, az áthelyezés valószínű olcsóbb lenne.

Vikartóczky József:  az elektromos művekben Pesten nagyon sok kandellábert leszerelnek és 
ezek működő kandelláberek.  Meg kellene keresni őket, hogy adományként  vagy kevesebb 
összegért adjanak néhányat, amennyire Monorierdőnek szüksége van.

Szalai Gábor elnök: a Bokor utcába felszerelt lámpákat az ott lakók vették meg és az összes 
javítási  költséget  ők állják,  mivel  a DÉMÁSZNAK azokhoz a régi típusú lámpákhoz már 
nincsen anyagja, ezért azok szerelését nem vállalja, hivatalosan ők nem fogják felszerelni.
Javasolja február hónapra az iskolai drogprevenciós program megtartását.

Borbás  Elvira:  vállalja,  hogy felveszi  a   kapcsolatot  Horváth  Mariannal  a  Monor  Városi 
rendőrkapitányságtól és megbeszéli vele, hogy tartson ismét előadást a gyerekeknek.
Még egy megjegyzést szeretne fűzni a márciusi gyermekvédelmi felelősök tájékoztatójához, 
Nádasdi  Tamásné  Anka  Margit  a  hétfőtől  nem  az  iskola  munkatársa,  így  ő  nem  tud 
tájékoztatót tartani. Javasolja, hogy az üléstervbe az kerüljön bele, hogy előadó az iskola és 
óvoda gyiv-felelőse. 

Szalai  Gábor  elnök: javasolja,  hogy az  áprilisi  tervezetben  szereplő  majális  biztosítását  a 
polgárőrség,  nemzetőrség  közösen  lássa  el.  Ezt  még  egyezteti  a  két  szervezettel.  A 
közbiztonsági fórumra javasolja, hogy a monori Rendőrkapitányságról hívjanak meg előadót 
és  az  iskola  tornatermében  tartsák  meg  a  fórumot.  Májusra  javasolja  az  idősek  gondozó 
házának vezetőjét, Bánföldi Györgynét  meghívni, hogy tartson tájékoztatót. 

Vargáné  Vass  Éva  jegyző: javasolja,  hogy  később  az  év  vége  felé,  október-novemberre 
kellene  halasztani  az  idősek  gondozóházának  tájékoztatóját.  Amennyiben  problémája  lesz 
meg fogja keresni a testületet, évvégére pedig több tapasztalatot fog szerezni. 

Szalai Gábor elnök: júniusra javasolja a szociálisan rászoruló gyermekek nyári étkeztetésének 
és a hátrányos helyzetű gyermekek számára szervezett nyári tábor megbeszélését. A szociális 
bizottság támogatja ezeket a programokat. 



Borbás Elvíra  képviselő: elmondja,  hogy jövőre több tábort  szeretnének szervezni,  mert  a 
szülők és a gyerekek igénylik és javasolja, hogy erre több pénz legyen elkülönítve.

Szalai  Gábor  elnök: elmondja,  hogy  mivel  a  csütörtöki  ülésen  kiderült,  hogy  az 
önkormányzatnak kevés a pénze, ezért valószínű, hogy annyi pénz amennyi idén volt, annyi 
jövőre is lesz, de több nem feltétlen. Abban egyetért, hogy a szociálisan rászorult gyermekek 
részére valóban jobb lenne, ha több nyári tábor kerülne megrendezésre.

Borbás Elvíra képviselő: elmondja, hogy a támogatás, amit a bizottság ad, az csak egy része a 
tábor költségeinek. Azok a pedagógusok akik részt vesznek ezekben a táborokban, azok egy 
hétig  fizetés  nélkül  végzik  a  munkájukat.  A tábor  költsége a  kézműves  foglalkozásokhoz 
szükséges anyagokból és a gyermekek étkeztetéséből áll.

Vikartoczky József bizottsági tag: javasolja, hogy a táboroztatást inkább a májusi bizottsági 
ülésen kellene megbeszélni, mert júniusban már kezdődik a táboroztatás.

Szalai Gábor elnök: javasolja, hogy a bizottság 2008 évi munkatervében a nyári táboroztatást 
tegye át a bizottság májusra. Júliusra javasolja a nemzetőrség tájékoztatójának megtartását. 
Előadó  Vikartóczky  József  lesz.  Augusztusban  tanácskozási  szünet  lesz,  szeptemberben 
javasolja  a  katasztrófavédelmi  parancsnokság  tájékoztatóját,  előadó  Hornyacsek  Julianna. 
Októberre kerül át az idősek gondozó házának tájékoztatója, továbbá javasolja a polgárőrség 
tájékoztatójának megtartását is, előadó Pozbai Tiborné lesz. Novemberre javasolja a körzeti 
megbízott  tájékoztatóját,  előadó  Pozbai  Tibor  lesz.  Decemberre  javasolja  a  mindenki 
karácsonyfája nevű program megvitatását.

Borbás  Elvíra  képviselő: javasolja,  hogy  a  mindenki  karácsonyfája  nevű  programot 
novemberben kellene megbeszélni.

Szalai Gábor elnök: javasolja, hogy a mindenki karácsonyfája nevű program kerüljön át a 
novemberi ülésre.

Szalai Gábor elnök:  javasolja a Szociális és Közbiztonsági Bizottságnak, hogy a  A Szociális 
és Közbiztonsági Bizottság 2008. évi módosított üléstervét fogadja el.

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 

45/2007. (XI. 22.) SZKB.

Határozata
a Szociális és Közbiztonsági Bizottság 2008. évi üléstervének elfogadásáról

A Bizottság  hatáskörében  eljárva  a  melléklet  szerinti  2008.  évi  üléstervének  módosítását 
elfogadja.
Határidő: 2008. évi ülésterv Kt. tervezete
Felelős:biz. elnöke, jegyző



4. napirendi pont: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testület Kt. 
rendelettervezete a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybe 
vételéről, valamint a fizetendő térítési díjakról.

Szalai Gábor elnök :elmondja, hogy a rendelettervezetet az ülés előtt mindenki megkapta és 
átolvasta, kéri Vargáné Vass Éva jegyzőt, hogy tájékoztassa a bizottságot a 
rendelettervezetről.

Vargáné Vass Éva jegyző: elmondja, hogy a személyes gondoskodást nyújtó ellátások körébe 
tartozik  az  étkeztetés,  házi  segítségnyújtás  és  a  nappali  ellátás.  A  képviselő-testület 
elképzelése szerint, ezt a három feladatot nem Monorral szerződéses formával, hanem a helyi 
településen  működő vállalkozóval  látja  el.  Jelenleg a  szerződés  tervezetét  ma megkapta  a 
Hivatal és testületi ülésre elő lesz készítve. A feladat működtetéséhez szükséges még, hogy a 
vállalkozó   a  Magyar  Államkincstártól  a  normatívát  megigényelje  és  megkapja.  Illetve  a 
működési  engedélyét  a  Közigazgatási  Hivatal  úgy módosítsa,  hogy 2008.  január  01-től  a 
három feladatot  helyben  ott  elláthassa.  Jelenleg  az  állami  normatíva  igénylését  a  Magyar 
Államkincstár  elutasította,  hétfőn készítik  el a vállalkozóval  a fellebbezést  és személyesen 
mennek be a Közigazgatási  Hivatalhoz annak érdekében, hogy még 2007. december 31.-e 
előtt  a  működési  engedélyt  megszerezzék.  A  következő  lépés  az,  hogy  e  három  feladat 
ellátásától  a  képviselő-testület  rendeletet  alkot.  A  rendelet  tartalmazza  az  igénybe  vétel 
módját,  feltételeit,  illetve  a  szolgáltatásokért  fizetendő  térítési  díjakat.  Erről  szól  ez  a 
benyújtott rendelettervezet. Az előterjesztésben szerkesztési hiba történt, így polgármester lett 
előadóként  lett  feltüntetve,  elnézést  kér  a  szerkesztési  hibáért.   A  Közigazgatási  Hivatal 
referensével megbeszélést folytatott, és a referens azt javasolta, hogy a szociális rendeletek 
hatályánál a szociális törvény 3. szakaszát illessze be, mert olyan gyakran változik, hogy csak 
ezért nem érdemes a rendeletet mindig változtatni. Ezért a helyi rendeletnél a rendelet hatálya 
a 2. szakaszban annyi maradna csak, hogy a rendelet hatálya kiterjed az Szt. 3. szakaszában 
meghatározott személyekre. A rendelet szerkesztésénél figyelemmel volt arra, hogy a három 
feladat  mindenképpen  megjelenjen,  illetve  a  családsegítést  emelte  még  be,  mivel  az  is 
személyes gondoskodás körébe tartozó ellátás, igaz ezért térítési díjat nem kell fizetnie sem a 
személynek sem pedig a családnak, aki a szolgáltatást igénybe veszi. Tudni kell, hogy ezt az 
ellátást  jelenleg a monori  Családsegítő  és Gyermekjóléti  Szolgálat  látja el,  és Monorierdő 
Önkormányzat  Jegyzője  által  foglalkoztatott  családgondozó  látja  el  a  feladatot  helyben. 
Javasolja a 6. szakasz második bekezdésének módosítását úgy, hogy a családsegítés feladatait 
az  önkormányzat  a  monori  családsegítő  és  gyermekjóléti  szolgálat  útján,  Monor  Város 
Önkormányzatával  kötött  szerződés  szerint  látja  el.  Megemlíti  még  a  15.  szakasz  2. 
bekezdését,  amely  így  szól:  „a  jogosult  részére  térítésmentes  ellátást  kell  biztosítani,   ha 
jövedelemmel  nem  rendelkezik  vagy  a  rendszeres  havi  jövedelme  nem  haladja  meg  a 
mindenkori legkisebb öregségi nyugdíj összegét. Figyelembe kell venni, hogy ellátás nélkül 
senki nem maradhat, de nem muszáj ilyen formában nyújtani ezt az ellátást. Ez lehet eseti 
ellátás is. A tervezetben ez azért lett aláhúzva, mert ez egy különleges ellátási tartalom. A 
személyi  térítési  díjat  az  intézmény  vezetője  fogja  meghatározni  szabály  szerint,  az 
intézményi  térítési  díjat pedig a képviselő-testület  állapítja meg. A díjak csökkentésére ott 
vannak a jövedelemhatárok, amelyek minden ellátási formánál megegyeznek, de ezen lehet 
még  változtatni.  Mint  az  előterjesztésben is  látható  az  önkormányzat  támogatása  csökken 
illetve  nő  a  fizetendő  térítési  díj  által.  Ahogyan  emelkedik  a  jövedelem  úgy  csökken  a 
támogatás. Annyit  szeretne még hozzá fűzni, hogy mellékletként csatolva van a vállalkozó 
által  elkészített  2008 évre  vonatkozó pénzügyi  terv.  Az önkormányzat  éves  hozzájárulása 
nappali  ellátásnál  273.000,-  forint,  az  étkeztetésnél  a  fizetendő  díjak  kapcsán  plusz 
1.039.000,- forint lesz,  illetve a házi segítségnyújtás esetében mínusz 630.000,- ezer forint 



lesz. Végkövetkeztetésként az állami támogatás és a fizetendő térítési díj nullszaldóra jön ki. 
A vállalkozó pedig 20%-os ellenértéket kér. Az összes költségvetés 20%-a lesz vállalkozó 
munkájának az ellenértéke.  Ebben az évben ezt  Monor kb.  3,2  millió  forintért  látja  el,  a 
vállalkozó által előre tervezett költség kb. 3,5 millió forint lesz. Ez az összeg nagyjából az 
infláción  belüli  értéket  képvisel.  Hozzá  kell  tenni,  hogy  itt  az  ellátottak  száma  nőtt. 
Amennyiben valakinek kérdése van válaszol.

Szalai Gábor elnök : megköszöni a tájékoztatást.

Szalai Gábor elnök:  a Szociális és Közbiztonsági Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, 
hogy a Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testület rendelettervezetét a személyes 
gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybe vételéről, valamint a fizetendő térítési díjról 
fogadja el.

A Szociális és Közbiztonsági Bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 
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Határozata

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybe vételérő, valamint a 
fizetendő térítési díjról szóló Kt. rendelettervezet elfogadásáról

Szociális  és Közbiztonsági Bizottság javasolja a képviselő-testületnek,  hogy a Monorierdő 
Község Önkormányzat Képviselő-testület rendelettervezetét a személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról, azok igénybe vételéről, valamint a fizetendő térítési díjról fogadja el.

Határidő: soros Kt. ülés
Felelős:biz. elnöke, jegyző

Több tárgy nem lévén Szalai Gábor elnök megköszöni a közreműködést és a nyílt ülést 15:57- 
kor bezárja.

Kmf.

Szalai Gábor Vikartóczky József
                elnök         jegyzőkönyv hitelesítő


